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Zapytanie 

 

w sprawie: wymiany wiat na przystankach Świtezianki-Syrenki i Świtezianki-Sikorskiego 

 

 

W związku z  interwencjami mieszkańców  zwracam się z pytaniem czy i jeśli tak to 

kiedy byłaby możliwa wymianą blaszanych wiat na oszklone przy przystankach Świtezianki-

Syrenki i Świtezianki-Sikorskiego?  
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